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Protokół Nr V/24 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VII kadencji 
odbytej w dniu 13 września 2024 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas  0:00-4:59) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:01 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Skarbnika, kierowników 
jednostek, naczelników oraz wszystkich gości zaproszonych przybyłych na sesję oraz 
osoby oglądające transmisję online. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 
 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radna Grażyna Buczek, 
Zbigniew Dudor. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 
 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu oraz Pan Starosta złożyli gratulacje Pani 
Małgorzacie Jandzie – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologiczna  
w Drawsku Pomorskim. 
 
 
 



2 
 

Punkt 2 (czas 5:00-5:21) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad V sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 
 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść zmiany 
do porządku obrad sesji? 
 
Nikt z Radnych nie wnosił zmian do porządku obrad. 
 
 

Punkt 3 (czas 5:22-9:45) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 27.06.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z III sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 27.06.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z III sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 27.06.2024 r. 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z III sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 27.06.2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  2 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z III sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 27.06.2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 09.08.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
09.08.2024 r. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 09.08.2024 r. 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej 
w dniu 09.08.2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  2 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
09.08.2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Zbigniew Dudor – obecny na Sali od 9:10 
 

 
Punkt 4 (czas 9:46-35:18) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę Jacka 
Kozłowskiego. 
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Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która poprosiła o informacje na temat 
wykorzystania budżetu na dotacje dla szkół i placówek niepublicznych na koniec II 
kwartału 2024 r., remontów w placówkach oświatowych, wykorzystania miejsc w 
szkolnych schroniskach młodzieżowych oraz o wyniki postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego „Modernizacja budynku w Gudowie z przeznaczeniem na 
Centrum Wsi Pojezierza Drawskiego”. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że odpowie na pytanie na 
temat wykorzystania budżetu na dotacje dla szkół i placówek niepublicznych na koniec 
II kwartału 2024 r. pisemnie oraz kontynuował udzielanie odpowiedzi na pozostałe 
zapytania Radnej Pani B. Głowackiej. 
 

Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który również odniósł się do kwestii 
dotyczących Gudowa oraz remontu dachu. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odniósł się do spraw poruszonych 
przez Radnego Pana W. Włodarczyka.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 
Pana Starosty? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 5 (czas 35:19-56:37) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 
 



5 
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która złożyła 2 interpelacje - jedną w sprawie 
remontu/naprawy drogi krajowej nr 20 w Złocieńcu, drugą w sprawie zamontowania 
solarnego wyświetlacza prędkości na drodze powiatowej Darskowo-Złocieniec oraz 2 
zapytania - pierwsze dotyczące stanu prac związanych z budową obwodnicy dla 
Złocieńca w ciągu drogi krajowej nr 20, drugie dotyczące możliwości rozwiązania 
problemów zgłaszanych przez uczniów ZS w Drawsku Pomorskim wraz z załączoną 
prośbą z podpisami uczniów.  
 
Treść złożonych interpelacji stanowi załącznik nr 6, 7 do protokołu.  
Treść złożonych zapytań stanowi załącznik nr 8, 9 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  

 
Głos zabrał Radny Pan Z. Dudor, który nawiązując do interpelacji Radnej Pani  

B. Głowackiej, złożył prośbę do Pana Starosty J. Kozłowskiego o interwencję w sprawie 
zanieczyszczeń dróg przez pojazdy z biogazowni. 

 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która przyłączyła się do apelu i sprawy 

poruszonej przez Radnego Pana Z. Dudora. 
 
Głos zabrał Radny Pan K. Korczyński, który złożył interpelację dotyczącą wypadku 

śmiertelnego na drodze Drawsko Pom. – Gudowo – bezpieczeństwo na odcinku drogi, 
przez którą przebiegają ścieżki rowerowe. 
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który zgłosił uzupełnienie do zapytania  
z 03 września 2024r. dotyczącego łączenia klas w ZS w Drawsku Pom. – jak przebiegało 
spotkanie z Radą Pedagogiczną oraz jakie wnioski z tego wyszły? 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy są jeszcze jakieś interpelacje? 
 

Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 
 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który zadał pytanie Radnej Pani  
B. Głowackiej dotyczące tego jak ma traktować apel uczniów, bo on generalnie z treści 
nie dotyczy ani Rady Powiatu ani organów Rady, więc czy to ma być interpelacja, 
zapytanie? 
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Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która powiedziała, że to jest wniosek. 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który zapytał czy to wniosek do dyrektora, 

ponieważ to nie są kompetencje Pana Starosty? 
 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która powiedziała, że to wniosek do Starosty 

i nie żeby przekazać wniosek, ale to jest prośba uczniów i informacja od nich, że to jest 
dzieło starostwa. 
 
 

Punkt 6 (czas 56:38-3:11:36) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrała Pani Weronika Gehrmann-Czerepaniak, która występowała  

w imieniu rodziców uczniów Liceum Ogólnokształcącego w Drawsku Pom. w sprawie 
zmian w prowadzeniu zajęć lekcyjnych, które nastąpiły od września br. Pani  
W. Gehrmann-Czerepaniak odniosła się również do przebiegu spotkania Rady 
Pedagogicznej, które odbyło się w dniu 12 września 2024r. oraz do stosunku Pana 
Starosty do nauczycieli podczas tego spotkania.  
W I części wypowiedzi Pani W. Gehrmann-Czerepaniak odczytała pismo  
z zastrzeżeniami rodziców co do sposobu wprowadzenia zmiany oraz kto ją wprowadził. 
– czas wypowiedzi 57:55-1:39:39 
W II części wypowiedzi Pani W. Gehrmann-Czerepaniak opowiedziała jak przebiegało 
spotkanie Rady Pedagogicznej. – czas wypowiedzi 1:39:40-1:50:44 
 

Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który odniósł się do wypowiedzi z trybuny 
obywatelskiej i zaproponował, aby tymi przedstawionymi tematami zajęły się Komisje 
Rady Powiatu.  
 

Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który nawiązując do wypowiedzi z trybuny 
obywatelskiej zadał pytanie czy członkowie Zarządu wiedzieli o tej decyzji oraz czy 
Dyrektorzy innych Zespołów Szkół również złamali prawo i czy prawdą jest, że Pani 
Dyrektor złożyła rezygnację ze stanowiska? 
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Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odniósł się do wypowiedzi z trybuny 
obywatelskiej. – czas wypowiedzi 1:55:10-2:29:38 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który odniósł się do wypowiedzi z trybuny 

obywatelskiej oraz do wypowiedzi Pana Radnego Z. Dudora mówiąc, że nie powinno 
się zostawiać tego tematu na komisje. Powiedział również, że nie rozumie zachowania 
Pana Starosty, bo powinien mieć trochę więcej doświadczenia i starać się takie sytuacje 
łagodzić, a nie je rozpętywać. Zadał także pytania, kiedy szkoła dowiedziała się  
o wprowadzeniu tego rozwiązania oraz czy rzeczywiście nie było konsultacji  
z rodzicami? 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która odniosła się do wypowiedzi z trybuny 

obywatelskiej i wyraziła swoją opinię dotyczącą zaistniałej sytuacji. Powiedziała, że po 
tym co usłyszała, czuje się zażenowana sytuacją, która wystąpiła i to, że występuje 
przedstawiciel i rodziców, że tyle dzieci złożyło podpis pod prośbą oraz wszystkie 
wcześniejsze interwencje i rozmowy wprawiają Pana Starostę w taką sytuację, że 
przekonuje wszystkich, że nic się nie stało, wszystko jest zgodnie z prawem i tak ma 
być, nie ingerujemy w nic, dbamy głównie o finanse. Pani Radna powiedziała, że nie 
może się zgodzić z tym stanowiskiem i myśli, że zadziało się coś bardzo ważnego skoro 
mamy taki protest oraz że bardzo się cieszy, że przyszła Pani, która przedstawiła stronę 
rodziców. W odniesieniu do przedstawionej sytuacji – uderzenie pięścią w stół podczas 
spotkania Rady Pedagogicznej – Pani Radna powiedziała, że być może Pan Starosta 
został do tego sprowokowany, ale myśli, że jakieś standardy powinny być przyjęte. 

 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który odniósł się do wypowiedzi z trybuny 

obywatelskiej oraz do aspektów prawnych odnoszących się do zaistniałej sytuacji. 
Zapytał również czy wprowadzone rozwiązanie było wspólne dla wszystkich szkół? 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który odniósł się do przebiegu 

spotkania Rady Pedagogicznej, które odbyło się w dniu 12 września 2024r. Wyjaśnił 
również jak przebiegał proces wprowadzenia zmian oraz powiedział kiedy odbyło się 
spotkanie w tej sprawie. 

 
Głos zabrał Pan Radny P. Tylman, który odniósł się do wypowiedzi z trybuny 

obywatelskiej i powiedział, że nie widzi na tę chwilę podstaw łamania prawa oraz, że 
łączenie profili to nie jest nowe zjawisko. Powiedział również, że podejrzewa, iż cała ta 
sytuacja powstała przez błędy komunikacyjne. 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który powiedział, że jest nowy Zarząd 

i zaczynamy wszystko od początku, jest biała karta dla wszystkich, wyrównujemy 
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warunki dla wszystkich szkół i stąd taka decyzja. Zadał też pytanie do Pani Radnej  
B. Głowackiej na czym polega przychylenie się? 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która odniosła się do wypowiedzi Pana 

Wicestarosty oraz do wypowiedzi Pana Radnego P. Tylmana. Powiedziała, że dziękuje 
za informację od Pana Wicestarosty i że faktycznie Radni zostali poprzedniego dnia 
uspokojeni, że to przychylenie się nastąpi na spotkaniu, na którym Pan Starosta i Pan 
Wicestarosta reprezentowali Radnych, ale teraz się okazuje, że niestety to jeszcze 
zaogniło sytuację i mamy to co mamy. Pani Radna powiedziała, że oby nie było sytuacji, 
że tak prawo jak ja je rozumiem i niech to prawo będzie prawem, ale ta komunikacja 
musi się poprawić oraz żeby nie zapominać o uczniach, którzy są wystraszeni i zgłosili 
się do Pani Radnej B. Głowackiej. Skierowała również swoją wypowiedź do Pana 
Radnego P. Tylmana mówiąc, że rozumie iż wypowiadał się jako Radny i jako Radny 
przedstawił swoją osobistą opinię, a nie jako Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że oświata jest bardzo 

trudnym tematem i myśli, że zabrakło wcześniejszych rozmów i konsultacji oraz 
powtórzył swoje wcześniejsze pytanie o to, czy faktycznie to łamanie prawa dotyczyło 
wszystkich szkół czy tylko tej jednej?  

 
Głos zabrał Pan Radny P. Tylman, który odniósł się do wypowiedzi Pani Radnej  

B. Głowackiej i powiedział, że nie rozpatruje w tej chwili żadnej skargi, wyraził tylko 
swoje zdanie po wysłuchaniu stanowiska przedstawicieli rodziców oraz Pana Starosty. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odniósł się do wypowiedzi Radnych 

oraz udzielił odpowiedzi na zadane pytania. – czas wypowiedzi 2:59:40-3:04:30 
 
Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która zawnioskowała o zakończenie omawiania 

tego tematu. 
 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który powiedział, że przychyla się do 

wniosku Pani Radnej U. Ptak. 
 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że trzeba się liczyć z tym, 

że cały ciężar podejmowanych decyzji spada na dyrektorów szkół. 
 
Głos zabrał Pan Radny J. Szewczyk, który odniósł się do wypowiedzi Pana Radnego 

M. Chojnackiego i odpowiedział, że na zarządzie członkowie rozmawiali na ten temat. 
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Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która powiedziała, że chciałaby położyć 
nacisk na to, żeby to się cały czas nie rozmydlało, że chodzi o klasy np. 3 i 4 i  uczniowie 
piszą, że gdyby to weszło od 1 klasy to oni byliby jakoś przygotowani. Powiedziała, 
również, że to nie jest tak, że czekamy do końca, bo rekrutacja – nie, bo to chodzi  
o klasy starsze, więc z pewnością w czerwcu można było rozmawiać.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 min przerwę. 
 
 

Punkt 7 (czas 3:37:07-3:51:32) 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są 
sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między 
sesjami.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią  
G. Polak – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja obradowała na dwóch 
posiedzeniach, tj. 30.07.2024 r. oraz 12.09.2024 r. i przedstawiła omawiane na tych 
posiedzeniach sprawy. – czas wypowiedzi 3:37:32-3:43:27 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią B. Głowacką 
Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  
 
Waldemar Włodarczyk – nieobecny na Sali od 12:45 
Urszula Ptak – nieobecna na Sali od 12:45 
 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani B. Głowacka, która 
powiedziała, że Komisja obradowała na trzech posiedzeniach, tj. 19.07.2024 r., 
09.08.2024 r. oraz 12.09.2024 r. i przedstawiła omawiane na tych posiedzeniach sprawy. 
– czas wypowiedzi 3:43:38-3:49:27 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylman i złożenie sprawozdania.  
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który powiedział, że Komisja obradowała na trzech posiedzeniach, tj. 16.07.2024 r. oraz 
08.08.2024 r. i przedstawił omawiane na tych posiedzeniach sprawy. – czas wypowiedzi 
3:49:36-3:51:30 

 
 

 Punkt 8 (czas 3:51:33-3:55:47) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącej Rady Powiatu z prac w okresie między sesjami.  
 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała sprawozdanie o tym w jakich 
spotkaniach uczestniczyła w okresie od 28 czerwca 2024r. do 12 września 2024r.: 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 

Punkt 9 (czas 3:55:48-4:07:57) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
Zarządu z działalności PKS Złocieniec Sp. Z o.o. z siedzibą w Złocieńcu za rok 2023. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława 
Stołowskiego – Prezesa PKS Złocieniec o przedstawienie sprawozdania Zarządu  
z działalności PKS Złocieniec Sp. Z o.o. z siedzibą w Złocieńcu za rok 2023.  

 
Głos zabrał Pan Mirosław Stołowski – Prezes PKS Złocieniec, który w skrócie 

przedstawił treść sprawozdania - było ono przekazane Radnym na piśmie oraz 
omówione na Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych. 

 

Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania? 
 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która odniosła się do kwestii biletów 

miesięcznych dla młodzieży. Pani Radna złożyła również na ręce Pana Prezesa życzenia 
i podziękowania z okazji 10-lecia PKS Złocieniec.  
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Głos zabrała Pani Radna H. Samek, która również złożyła Panu Prezesowi życzenia 
z okazji 10-lecia PKS Złocieniec. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy są jeszcze jakieś pytania? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 
 
 

Punkt 10 (czas 4:07:58-4:11:26) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną za I półrocze 2024 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią B. Głowacką 

Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania 
z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną za I półrocze 2024 r. 

 
Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani B. Głowacka, która 

szczegółowo omówiła treść sprawozdania.  
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 
 
 

Punkt 11 (czas 4:11:27-5:48:32) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Powiatu Drawskiego.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Radnego  
P. Tylmana- Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Głos zabrał Pan P. Tylman- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
który szczegółowo omówił uzasadnienie do uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wykorzystanie herbu Powiatu Drawskiego. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

2 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr V/41/2024 w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 
Powiatu Drawskiego.  

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:11:35-4:14:47 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej 
rejestracji przebiegu obrad Komisji Rady Powiatu Drawskiego oraz udostępniania 
zapisu na stronie Biuletynu Informacji Publicznej.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Radnego  
P. Tylmana- Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Głos zabrał Pan P. Tylman- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
który szczegółowo omówił uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej rejestracji przebiegu obrad Komisji 
Rady Powiatu Drawskiego oraz udostępniania zapisu na stronie Biuletynu Informacji 
Publicznej. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

2 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr V/42/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

wprowadzenia audiowizualnej rejestracji przebiegu obrad Komisji Rady Powiatu 
Drawskiego oraz udostępniania zapisu na stronie Biuletynu Informacji Publicznej.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:14:48-4:18:36 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu 
Drawskiego na lata 2024-2030. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Banaszek - Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 

Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych –  
J. Banaszek, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która pogratulowała Pani Naczelnik tak 

sporządzonego Programu, a także odniosła się do kwestii poruszonych w tym 
Programie. 

 
Głos zabrała Przewodnicząca Rady Powiatu, która poprosiła o zadawanie 

konkretnych pytań. 
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Głos zabrał Pan Radny J. Grzymała, który dołączył się do gratulacji dla Pani 
Naczelnik i całego zespołu. Zadał także pytanie, czy brak uwag po przeprowadzonych 
konsultacjach społecznych wiąże się z tym, że nikt nie wziął w nich udziału oraz czy są 
dane o tym ile ewentualnie osób wzięło w nich udział? 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych  

– J. Banaszek, która odpowiedziała na pytanie Pana Radnego J. Grzymały. 
 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który powiedział, iż najistotniejsze jest w tym 

momencie to, aby te dokumenty weszły w życie oraz aby Gminy na podstawie tego 
dokumentu mogły tworzyć swoje dokumenty. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych jeszcze ma pytania? 

 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu Drawskiego na lata 2024-2030. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

2 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr V/43/2024 w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego dla Powiatu Drawskiego na lata 2024-2030.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:18:37-4:41:26 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Drawski zadania publicznego z zakresu 
edukacji publicznej. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
I. Krężołek – Naczelnika Wydziału Edukacji.  
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Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Edukacji – I. Krężołek, która szczegółowo 
omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie przyjęcia przez 
Powiat Drawski zadania publicznego z zakresu edukacji publicznej. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

2 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr V/44/2024 w sprawie przyjęcia przez Powiat Drawski zadania 
publicznego z zakresu edukacji publicznej. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:41:27-4:44:41 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia w Czaplinku filii Przedszkola 
Specjalnego w Drawsku Pomorskim. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
I. Krężołek – Naczelnika Wydziału Edukacji.  
 

Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Edukacji – I. Krężołek, która szczegółowo 
omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę  
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w sprawie utworzenia w Czaplinku filii Przedszkola Specjalnego w Drawsku 
Pomorskim. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

2 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr V/45/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia w Czaplinku 
filii Przedszkola Specjalnego w Drawsku Pomorskim. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:44:42-4:47:53 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia w Czaplinku filii Szkoły 
Podstawowej Specjalnej w Bobrowie. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
I. Krężołek – Naczelnika Wydziału Edukacji.  
 

Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Edukacji – I. Krężołek, która szczegółowo 
omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie utworzenia w Czaplinku filii Szkoły Podstawowej Specjalnej w Bobrowie. 

 
 
 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
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2 głosach „nieoddanych” 
podjęła uchwałę Nr V/46/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia w Czaplinku 
filii Szkoły Podstawowej Specjalnej w Bobrowie. 
 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:47:54-4:50:25 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Drawskiego na rok 
2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu – Pani J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który odniósł się do posiedzeń Komisji 

Budżetu, na której były poruszane tematy finansów Powiatu oraz to, że brakuje nam ok. 
10 mln zł „na życie”. Powiedział również, że konsekwencją przegłosowania tej uchwały 
wskaźnik zadłużenia skoczy do ok. 31%. 
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu – Pani J. Andrykowska, która odniosła się do 
wypowiedzi Pana Radnego M. Chojnackiego. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który powiedział, że jako Klub Prawa  

i Sprawiedliwości uważają, że gdzieś tkwi problem i dla nich jest to sytuacja poważna. 
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu – Pani J. Andrykowska, która odniosła się do 

wypowiedzi Pana Radnego M. Chojnackiego i powiedziała, że nie 10 mln zł a 7,7 mln 
zł i uważa, że ta inwestycja jest opłacalna. Powiedziała również, że musimy się zadłużyć 
z niedoszacowania w zakresie dochodów z Budżetu Państwa, a nie swoich. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odniósł się również do wypowiedzi 

Pana Radnego M. Chojnackiego. 
 



18 
 

Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który zwrócił się do Pana Starosty  
i powiedział, że pytanie brzmi czy mamy wydatki, których nie możemy ograniczyć, 
żeby nie brać aż takich wielkich pożyczek.  

 
Urszula Ptak – obecna na Sali od 14:08 

 
Głos zabrał Pan Wicestarosta T. Budzyński, który również odniósł się do 

wypowiedzi M. Chojnackiego i powiedział, że w każdym aspekcie szukamy miejsca,  
w którym moglibyśmy coś zaoszczędzić, natomiast nie zależy nam na zwalnianiu ludzi 
i na robieniu nerwowych ruchów. 

 
Waldemar Włodarczyk – obecny na Sali od 14:09 
 

Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który odniósł się do wypowiedzi Pana Radnego 
M. Chojnackiego i powiedział, że podjęcie tej uchwały jest procesem 
przygotowawczym. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który ponownie odniósł się do wypowiedzi 

Pana Radnego M. Chojnackiego dotyczącej wyboru przewodniczących komisji i że 
każdy bez znaczenia z jakiego jest ugrupowania ma taki sam wpływ na to jakie decyzje 
zapadają na komisji. 

 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady S. Cybula, który również odniósł się do 

wypowiedzi Pana Radnego M. Chojnackiego oraz do pracy komisji, powiedział, że 
gdybyśmy dostali środki, które powinniśmy dostać to nie byłoby takiej sytuacji w tym 
ani w ubiegłym roku. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który odniósł się do wypowiedzi 

Wiceprzewodniczącego Rady S. Cybuli. Powiedział, że nie trzeba podnosić głosu, bo to 
do niczego nie prowadzi oraz, że to była jego opinia w imieniu m.in. klubu po analizie 
i uważają, że na tą chwilę nie mogą poprzeć takich zmian m.in. dlatego, że nie są 
przekonani o tym, czy nie można było zaoszczędzić w innych miejscach. 

 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady S. Cybula, który odniósł się do wypowiedzi 

Pana Radnego M. Chojnackiego i powiedział, że Radni przyjmując budżet na ten rok 
wiedzieli, że jest on niewystarczający, dlatego, że już wcześniej było wiadomo, że ten 
budżet się nie zbilansuje.  

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który zadał pytanie Pani Skarbnik 

dotyczące adaptacji budynku w Mielenku. 
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Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która odpowiedziała na pytanie Pana 

Radnego W. Włodarczyka. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2024.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  4 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr V/47/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Drawskiego na rok 2024 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 4:50:26-5:26:00 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu- J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który zadał pytanie Pani Skarbnik 

dotyczące drogi do Sośnicy, na jaką kwotę zostało podpisane porozumienie pomiędzy 
Starostwem a Gminą. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział na pytanie Pana Radnego 

W. Włodarczyka i powiedział, że porozumienie będzie podpisane po decyzji Rady 
Gminy. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zmian  
w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który zapytał czy zmiany w budżecie po 

stronie wydatkowej, można przewidywać, że wystarczą do końca roku? 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział, że pewnie trochę będzie 

brakowało, ale cały czas czekamy na jeszcze jeden element, jakim jest dotacja z Budżetu 
Państwa. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy są jeszcze jakieś pytania? 

 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  3 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr V/48/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2024. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 5:26:01-5:36:18 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2024-2042. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
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Głos zabrała Skarbnik Powiatu- J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 
2024-2042.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  3 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr V/49/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2042 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 5:36:19-5:39:30 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie emisji obligacji. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu- J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie emisji 
obligacji.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 

Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  4 głosami „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr V/50/2024 w sprawie emisji obligacji. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 5:39:30-5:48:32 
 
 

Punkt 12 (czas 5:48:33-5:54:48) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Starostę J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że większość zapytań 
dotyczy innych podmiotów, więc zgodnie z procedurą zostaną one skierowane do 
właściwego adresata. 

Pan Starosta odpowiedział po krótce Radnym na zadane przez nich interpelacje  
i zapytania.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
 

Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

 
Punkt 13 (czas 5:54:49-5:56:46) 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 

Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która poprosiła, aby zawiadomienia  
o sesjach pojawiały się, jak do tej pory wraz z porządkiem obrad i projektami uchwał  
aktualnościach i na facebooku, ponieważ informacja o tej sesji nie pojawiła się na 
facebooku. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
 

Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 14 (czas 5:56:47) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 14:59 zamknęła V sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 
 
    
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Patrycja Szkolnicka                                 Violetta Zbytek 
 
 
Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 
 
 


